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1. OPENING EN VASTSTELLING AGENDA

De voorzitter, gedeputeerde mevrouw Zaal, opent de openbare vergadering van het algemeen 
bestuur en heet de aanwezigen van harte welkom. Er is een nieuwe samenstelling van het AB, 
maar met uitzondering van de heer Bobeldijk is het AB onveranderd gebleven. 

Mevrouw Sedee en de heer Jensen hebben zich voor vandaag afgemeld. 

Na de vergadering vindt een lunch plaats om afscheid te nemen van de heer Bobeldijk. Als 
eerste wordt een voorstelrondje gehouden, omdat de heer Türkkol als opvolger van de heer 
Bobeldijk nieuw is in dit overleg. 

1 A. VOORSTEL AB INSTELLING NIEUW BESTUUR

De voorzitter licht toe dat het voorstel van het DB is om het DB op dezelfde manier samen te 
stellen als vóór de gemeenteraadsverkiezingen. Dit betekent vertegenwoordiging vanuit de 
provincie, de gemeente Velsen en de gemeente Amsterdam. Mevrouw Sedee heeft 
aangegeven geen interesse te hebben in het DB lidmaatschap en ook de heer Berkhout vindt 
het een prima voorstel het zo te houden. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis te nemen van de nieuwe samenstelling van het AB;
2. In te stemmen met het aanwijzen van Ilse Zaal (Provincie Noord-Holland) als 

voorzitter van het dagelijks en algemeen bestuur;
3. In te stemmen met het aanwijzen van Bram Diepstraten (Velsen) als 

vicevoorzitter van het dagelijks en algemeen bestuur;
4. De heer Türkkol aan te wijzen als stemgerechtigd lid met volmacht. 



1 B. KENNISMAKING MET NATIONAAL PARK ZUID-KENNEMERLAND. 

De heer Berkhout geeft aan dat het heel fijn is dat de heer Cees Roem, voorzitter van 
Nationaal Park Zuid-Kennemerland, vandaag aanwezig is voor het geven van een toelichting. 
Haarlem heeft zowel aan de oost- als aan de westkant de luxe van een natuur- en 
recreatiegebied. Hierbij ziet men dezelfde uitdagingen. Morgen is de heer Berkhout aanwezig 
bij een vergadering van het Nationaal Park en daar wordt o.a. besproken wat er gezien is in 
coronatijd en daar ziet men ook dezelfde discussies die hier aan tafel worden gevoerd met 
dezelfde uitdagingen. De gebieden grenzen soms al een beetje aan elkaar en daarom is het 
logisch dat men contact met elkaar heeft. 

De heer Cees Roem is sinds 2018 voorzitter van Nationaal Park Zuid-Kennemerland en 
bedankt voor de uitnodiging. In 2019 heeft de heer Roem een workshop gefaciliteerd over het 
verbeteren en verstevigen van de samenwerking. Het zou mooi zijn om fietsverbindingen te 
verbeteren en ook de managing van drukte beter te reguleren. In het Nationaal Park ziet men 
een ontzettende druk van o.a. atletiek vereniging/yogavereniging tot de natuurliefhebber die 
het park bezoekt. Het zou mooi zijn om wat meer een focus aan te brengen voor doelgroepen 
en hier een marketing op te richten. Belangrijk is ook te kijken wat gestuurd kan worden als 
overloop richting recreatieschap Spaarnwoude. Een en ander is ook tijdens de workshop 
besproken. Verder zijn er inmiddels ook diverse samenwerkingen. 

Het park kenmerkt zich door een groengebied dat langzaam overloopt in het stedelijk gebied 
met alle consequenties van dien. Het nationaal Park Zuid-Kennemerland heeft de afgelopen 
periode te maken gehad met de grand prix en ook met issues als stikstofdepositie. Minister 
Van der Wal heeft het gebied bezocht en haar is op het hart gedrukt dat een grote hoeveelheid 
brandnetels niet bijdraagt aan biodiversiteit en dat er echt iets aan de stikstofuitstoot in het 
gebied moet worden gedaan. Middels het overlegorgaan (OO) wordt getracht partijen te 
betrekken bij dit soort issues en te kijken of er een bepaalde richting kan worden meegegeven. 
Binnen het OO zijn veel meningen en wordt getracht een gulden middenweg te vinden. 
Getracht wordt de belangen zo goed mogelijk te vertegenwoordigen tijdens de openbare 
vergaderingen. Verder wordt nadrukkelijk aandacht besteed aan bewustwording van de 
Groene Parel bij raden en Staten. Volgend voorjaar is het de bedoeling de griffies van de 
verschillende gemeenten te benaderen om ook voor de gemeenteraden een rondleiding te 
organiseren. De trend die landelijk wordt waargenomen is dat men naar een Nationaal Park 
nieuwe stijl wil. Dit betekent een schaalvergroting met behoud van eigen identiteit en een 
netwerkachtige vorm van samenwerking. De bedoeling is te kijken naar 
samenwerkingsmogelijkheden met andere Nationaal Parken en recreatieschappen etc. 
Onlangs is er subsidie ontvangen van het Ministerie van LNV om een dubbeltraject m.b.t. 
Nationaal Park te realiseren. Dit wordt begeleid door een externe die helpt bij het realiseren 
van de stip op de horizon voor over drie jaar. De subsidie is heel erg welkom en de heer Roem 
zou graag nog een keer terug komen in het AB om de visie uit een te zetten en te kijken naar 
zwaluwstaartmogelijkheden. In het recreatieschap zitten bestuurders die ook deelnemen aan 
het OO en daardoor zijn de lijnen heel kort. De trend die op dit moment, ook Europees wordt 
gezien, is de ontwikkeling dat de natuur min of meer integreert met stedelijke gebieden. Een 
mooi voorbeeld hiervan is Madrid waar een stedelijk ontwerp ligt om het huidige park te 
vergroenen. Ook hier heeft men met deze trend te maken. 

De heer Diepstraten zit niet meer namens de gemeente Velsen in het OO, maar er vindt 
nauwe afstemming plaats met zijn collega-wethouder die nu in het OO zit. De heer Diepstraten 
heeft naast recreatie ook toerisme in zijn portefeuille en geeft aan dat er een goede verbinding 
moet zijn en ziet ook het belang van het benadrukken van de verschillende identiteiten. In het 
Nationaal Park staat natuur centraal en de bedoeling is daar de druk van de mens wat te 
verlichten, maar in het recreatieschap is behoefte aan meer bezoekers die deelnemen aan 
activiteiten en genieten van de natuurwaarde. Op een korte afstand zit een aantal mooie 
identiteiten die men graag wil verbinden en wat betreft de gemeente Velsen is er in het kader 
van citymarketing ook het belang de verschillende waarden te benadrukken. Het is ook mooi 
voor andere gemeenten die deelnemen aan het OO om dit ook in hun visies en communicatie 
te incorporeren. Bloemendaal zit niet in het recreatieschap, maar ligt wel dichtbij. Haarlem 
participeert en als dit wat breder in de regio wordt benadrukt, dan kan gerichte marketing op 
die gebieden plaatsvinden. Hierbij kan dan ook gerichter de nadruk worden gelegd op 
bijvoorbeeld stikstofproblematiek in het Nationaal Park. Er is natuuronderzoek gedaan naar de 
biodiversiteit en gebleken is dat in gebieden met brandnetelstroken specifieke vogelsoorten 



voorkomen, omdat zij zich daar beschermd voelen. Dit illustreert dat de stikstof niet alleen 
negatief is. Het is heel belangrijk goede verbinding te leggen en in te zoomen op hoe hier van 
beide kanten aandacht aan te besteden. 

De voorzitter constateert dat dit een mooi thema is voor een vervolggesprek. 

De heer Berkhout merkt op dat in het schap met ontvangstgebieden wordt gewerkt en hier zijn 
ook ideeën voor de toekomst over en dit speelt ook bij het Nationaal Park. Men kan in ieder 
geval kennis delen, maar ook samenwerken wat betreft ecologie en druk. Er kan een top 3 
worden gemaakt waarbij men kan samenwerken. Dit kan men dan bestendigen. Als men het 
een stapje hoger tilt, dan kan men stappen maken als regio. Bijvoorbeeld door het delen van 
kennis en het samen aanvragen van subsidie. 

De heer Diepstraten denkt dat het ook interessant is om een link te leggen tussen het 
Nationaal Park en het recreatieschap in het kader van de boeren om wederzijds begrip te 
kweken. Van belang is met elkaar te praten over het effect van de stikstof op het Nationaal 
Park en ook te zien waar boeren mee worstelen. De heer Roem licht toe dat hij een artikel 
heeft geschreven over natuur, landbouw en dat innovatie de basis vormt voor verdere 
samenwerking en wederzijds begrip. De heer Roem gelooft in innovatie en wijst op een chalet 
in Zwitserse stijl van Staatsbosbeheer uit 1890 dat in die tijd een opleidingscentrum was voor 
keuterboeren om hygiënisch te leren boeren. Dit was toen al innovatie. Het zou mooi zijn als 
men in de Haarlemmermeer, onder de rook van Schiphol, een boerderij van de toekomst kan 
neerzetten met alle nieuwe snufjes. Dit kan men dan ook aan delegaties uit het buitenland 
laten zien waarmee men kan uitnutten waar men in Nederland goed in is. Het artikel hierover 
en informatie over een interessante website wordt via het Bestuursbureau aan de AB leden 
gestuurd. 

De voorzitter zegt dat in dit gebied een mooie combinatie is van stedelijk gebied, landbouw en 
natuur met een overzichtelijke organisatie. Het spreekt haar aan om juist in dit gebied te 
experimenteren en te kijken of hier het goede voorbeeld gegeven kan worden. Vanuit de 
provincie is het ook fijn om de samenwerking te intensiveren. Er komen de komende jaren 
500.000 mensen in dit gebied bij en uit onderzoek blijkt dat de draagkracht van de natuur nu al 
niet meer voldoende is voor recreatieve mogelijkheden. Met elkaar heeft men een enorme 
opgave om ook die 500.000 mensen de mogelijkheid te geven om op korte afstand in het 
groen te kunnen recreëren. Spaarnwoude kan dat niet alleen; hiervoor moet worden 
opgeschaald en vandaag is een goede basis gelegd. Het is goed om als AB onderling ook 
verder te praten hoe een concrete samenwerking met het Nationaal Park vormgegeven kan 
worden en de voorzitter hoopt dat het OO dit zelf ook doet. De bedoeling is hier in de toekomst 
wat concretere acties aan te koppelen. 

Het Algemeen Bestuur neemt kennis van de mondelinge toelichting van Nationaal Park 
Zuid-Kennemerland m.b.t. de gezamenlijke opgave in spreiding van de recreatiedruk en 
recreatieve en ecologische verbindingen. 

2.
2 A.

VORIGE VERGADERINGEN 
CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING AB 12 MEI 2022

Tekstueel en naar aanleiding van: er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag. 

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag ongewijzigd vast te stellen. 

2 B. AB MEDEDELING VOORZITTERSOVERLEG 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de onderwerpen die besproken zijn tijdens het 
voorzittersoverleg en de plek op de DB-agenda waar eventueel inhoudelijke toelichting 
op de onderwerpen volgt. 

3. INGEKOMEN STUKKEN
Het algemeen bestuur besluit de lijst van ingekomen stukken voor kennisgeving aan te 
nemen. 



4. VISIE EN UITVOERINGSPROGRAMMA
4 A. VOORSTEL AB VERVOLGAANPAK TOEKOMSTPERSPECTIEF DIJKLAND (BUDGET FASE II)

De voorzitter meldt dat het de bedoeling was een presentatie te geven, maar de projectleider is 
verhinderd. Er moet wel een besluit worden genomen over het voorstel m.b.t. de 
procesaanpak. 

De heer Diepstraten staat achter het voorstel, maar vindt het in het licht van de huidige 
discussie interessant te weten hoe de boeren in Dijkland zich voelen en of zij nog steeds willen 
meewerken. Mevrouw Bos Eyssen vertelt dat er morgen een werkbezoek van gedeputeerde 
mevrouw Rommel aan Dijkland plaatsvindt, waarbij zij ook aanwezig is. Het stikstofverhaal is 
een extra element dat nu wordt toegevoegd, maar zij heeft begrepen dat gedeputeerde 
mevrouw Rommel eerst het lopende proces in het kader van NNN wil afronden. In de 
stikstofkaart staat voor NNN in principe 95% reductie, maar er kunnen omstandigheden zijn 
waardoor dit anders uitpakt. Voor velen neemt de onduidelijkheid en daarmee ook de zorgen 
toe. 

De voorzitter vult aan dat er ook vanuit de provincie Noord Holland vragen over de kaart zijn, 
maar het is niet zo dat de provincie Noord Holland hier afstand van neemt. In de provincie 
Noord Holland zijn al eigen stikstofdoelen neergelegd en deze worden naast de kaart van het 
Rijk gelegd en vervolgens wordt daar nog eens goed naar gekeken. In principe wordt gewoon 
doorgegaan met de gebiedsprocessen en wordt er vanuit gegaan dat daarmee de reductie 
behaald wordt. Belangrijk is aan de slag te gaan met de stikstofproblematiek, maar dat ook de 
boeren perspectief geboden wordt. Vanuit het Rijk mist hier nog een instrumentarium voor. De 
brief die verstuurd is over de toekomst van de landbouw kan men eigenlijk niet tegen zijn, maar 
wat daar precies aan instrumenten bijkomt en welk niveau van natuurinclusiviteit wordt 
gekozen mist nog. Er moet ook aan de slag worden gegaan met de boeren. De provincie wil 
haar best doen om de boeren die willen blijven zoveel mogelijk te helpen richting de transitie. 
De boodschap is wel dat het anders moet en dit betekent dat boeren niet door kunnen gaan 
zoals zij altijd hebben gedaan met heel veel productie. Het is een mooi gebied om hier, ook 
vanuit het recreatieschap, stappen in te zetten. 

De heer Berkhout merkt op dat men nu eigenlijk afhankelijk is van het Rijk en vraagt of de 
provincie ook een soort plan van aanpak of een proces heeft dat er maatwerk wordt geleverd. 
De voorzitter zegt dat er gebiedsprocessen zijn waar men op gebiedsniveau naar maatwerk 
moet kijken. Lastig is dat er in dit gebied geen intensieve veehouderij is, maar 
melkveehouderij. Bijvoorbeeld het opkopen van varkenshouderijen geeft veel meer 
stikstofreductie. De bedoeling is daarom maatwerk te leveren en eigenlijk zou men bij iedere 
boer naar een transitieplan moeten kijken. Onderzocht wordt of er erfcoaches ingezet kunnen 
worden door de provincie, maar uiteindelijk moet er ook geld beschikbaar komen van het 
ministerie van LNV. 

De heer Berkhout is bereid om te kijken wat er vanuit de gemeente gedaan kan worden, maar 
de regie ligt bij de provincie. De voorzitter bedankt voor het aanbod en zegt dat het klopt dat de 
regie bij de provincie ligt. Overigens moet er ook in andere sectoren wat gebeuren. De 
provincie wil aan de slag met de stikstofreductie voor de natuur en om de woningbouw weer op 
gang te krijgen. De voorzitter zegt toe het AB op de hoogte te houden van de ontwikkelingen 
m.b.t de stikstofreductie. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. In te stemmen met het benodigde budget voor fase 2 voor inzet RNH en 

bedrijfskosten van € 48.000,-- en het dekken van de kosten uit SPW reserve 
investeringen. 



5. GEBIEDSONTWIKKELING NATUUR EN RECREATIE 

5 A MEDEDELING VOORTGANG REALISATIE VASTE STROOMAANSLUITING GROENE WEELDE

De heer Berkhout vraagt hierbij ook aandacht voor de Veerplas. De heer Van Koeverden zegt 
dat samen met het Veerkwartier wordt gekeken naar mogelijkheden en hier vinden 
gezamenlijke gesprekken over plaats. De heer Berkhout heeft begrepen dat de gemeente 
Haarlemmermeer hier ook een bijdrage aan heeft geleverd en ook vanuit Haarlem is dit 
mogelijk als dit nodig is. 

De heer Diepstraten vraagt of ook nagedacht wordt aan stroompunten bij “Velsen Valley”. Dit is 
het geval. Ook hier vinden gesprekken over plaats. De heer Berkhout zou graag een keer een 
overzicht willen zien hoe ver het staat met het verduurzamen van de evenementenlocaties 
over het hele gebied heen. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de voortgang realisatie vaste stroom voor 
evenementen in de Groene Weelde. 

6. CONTRACTBEHEER 
6 A. DB BESLUIT UITGIFTE ERFPACHT FLORIADEPARK 101 TE VIJFHUIZEN (CAMPERPARK N205)

Het algemeen bestuur neemt kennis van het besluit van het dagelijks bestuur van 
Recreatieschap Spaarnwoude om in te stemmen met het uitgeven in erfpacht van een 
perceel grond gelegen aan Floriadepark 101 (2141 ZZ) te Vijfhuizen. 

6 B. VOORSTEL CONTRACTVERLENGING OVEREENKOMST RNH VZO 

De heer Diepstraten wordt bestuurlijk trekker m.b.t. contractverlenging voor alle recreatieschappen. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis ervan te nemen dat het Bestuursbureau een werkgroep zal instellen van 

adviseurs van de deelnemers om: 
- samen met hen een Plan van Aanpak op te stellen; 
- een eerste inschatting te maken van de reikwijdte van een Programma van 

Eisen (PvE);
- een inschatting te maken van de mate van uitvoerbaarheid van het opstellen 

van een PvE door de deelnemers;
- en naar gelang de uitkomsten daarvan, een offerte-uitvraag te doen voor die 

onderdelen van de uitvoering waarvoor externe capaciteit / expertise nodig 
is. 

2. Kennis te nemen van de vervolgstappen op hoofdlijnen. 
3. In te stemmen met het aanwijzen van het Voorzittersoverleg (de heer 

Diepstraten) als bestuurlijk opdrachtgever voor het proces om te komen tot 
verlenging van de raamovereenkomst. 

6 C. AB VOORSTEL ERFPACHT SBB

De voorzitter vertelt dat zij wat betreft erfpacht bestuurlijk trekker is geworden. Dit was eerst de 
voorzitter van Twiske Waterland, maar zij is gestopt als stadsdeelbestuurder. Gehoopt wordt 
dat een en ander vóór maart 2023 kan worden afgerond, omdat er anders mogelijk weer een 
nieuwe bestuurlijk trekker moet komen gezien de provinciale verkiezingen. 

De heer Balduk geeft een korte presentatie. De aanleiding voor het voorstel was dat er nieuwe 
erfpachtcontracten moesten komen. Sommige contracten stonden op het punt af te lopen en 
onderling was er een discussie tussen SBB en de schappen hoe de contracten te verlengen en 
tegemoet te komen aan nieuwe ontwikkelingen en verder aandacht te besteden aan 
duidelijkheid over rollen en taken. De wens van het recreatieschap is om voor een wat langere 
termijn ontwikkelingen mogelijk te maken en dit betekent ook voor een langere termijn 
ondererfpachtcontracten af te sluiten. Dit was voor Staatsbosbeheer niet gebruikelijk. Het gaat 
over 5000 ha, 21 contracten verdeeld over 3 verschillende schappen. In de presentatie staat 
nog dat het gaat over 4000 percelen, maar het blijkt dat hier wat dubbelingen in zaten. 



Overigens gaat het nog steeds over een flink aantal contracten die niet allemaal een 
vergelijkbare looptijd hadden. Het uitgangspunt is afgesproken dat er een gezamenlijke 
verantwoordelijkheid is in beheer om recreatie gestalte te geven. Er is een fasering 
aangebracht in het traject, bestaande uit:

Fase 1: Verkenning hoe verder te gaan en het onderschrijven van de gezamenlijke 
uitgangspunten. Deze fase is eind 2020 afgerond;

Fase 2: De uitgangspunten gezamenlijk vatten in een aantal bouwstenen waaruit de 
erfpachtcontracten moeten worden opgebouwd. Dit heeft zijn beslag gekregen in de 
voorjaarsvergadering van 2022 van Spaarnwoude, Groengebied Amstelland en 
Twiske Waterland. Toen is ook gezegd dat er (rondom de stad) gebieden zijn waar 
het wat ingewikkelder ligt. Daar is een eigen traject voor afgesproken. Het gaat ook 
om gebieden waar het beheer niet goed geregeld is en waar tekorten op zijn. De 
provincie is bezig met Staatsbosbeheer en de aparte gemeenten om daar vorm aan te 
geven. 

Fase 3: Hier wordt op dit moment aandacht aan besteed en betreft het opstellen en het laten 
vaststellen van de erfpachtovereenkomsten. 

Het besluit in de voorgaande fase ging over werken vanuit een gezamenlijke visie van wat 
wordt beoogd met recreatie en daar hoort een zoneringskaart en een functiematrix bij over 
waar wat wel en waar wat niet toegestaan kan worden. Onderdeel van de bouwstenen is dat 
de looptijd 60 jaar wordt. Uitgewerkt moest nog worden wanneer het verlengingsrecht 
ingeroepen zou moeten worden. Hier zijn gesprekken over gaande en daarnaast gaat het ook 
over inkomsten uit doelstellingsonafhankelijke activiteiten, zoals bijvoorbeeld windmolens. 

Eerder is gesteld dat het Bestuursbureau opdrachtgever zou moeten zijn voor fase 3, maar 
later is geconcludeerd dat er meer expertise nodig is voor goed opdrachtgeverschap en 
daarom participeert het Bestuursbureau als secretaris in diverse werkgroepen om verbinding te 
maken met de besturen en kennis over te brengen naar verschillende gremia. RNH, 
Staatbosbeheer en het Bestuursbureau trekken hierin gezamenlijk op en worden ondersteund 
door een ambtelijke stuurgroep die besluiten mee voorbereidt voor de bestuurlijk trekker 
(gedeputeerde Ilse Zaal) en vervolgens komt dit terug in het kleine voorzittersoverleg om de 
verbinding tussen de drie schappen in stand te houden. 

Er zijn 4 typen m.b.t. de zonering te maken variërend van: dynamisch ontvangstgebied – 
gemoedelijke recreatie – groende stadsrand - rustige natuur. Binnen die 4 types heeft 
Staatsbosbeheer aangegeven middels een functiematrix welke ontwikkelingen zij in principe 
toe zou willen staan. Staatbosbeheer gaat hier echter niet over, omdat het een 
privaatrechtelijke overeenkomst is. De planologische bevoegdheden van de gemeenten en 
provincie zijn altijd leidend. Staatsbosbeheer heeft echter aangegeven dat als met deze 
functiematrix afspraken gemaakt kunnen worden dat zij akkoord is met de ambities van het 
schap. Het is dan verder aan de gemeenten en de provincies om de ambities eventueel te 
beperken. Hier is over besloten in de AB vergaderingen van het voorjaar van 2022. 

Er moeten nog wat juridische vraagstukken worden uitgewerkt, bijvoorbeeld over het 
verlengingsrecht. Staatbosbeheer heeft hier een opgave in om dit ook in lijn te brengen met de 
andere posities die zij heeft. Verder gaat het over de hoogte van de canon en de vraag die nu 
voorligt is om een juridische check mogelijk te maken door middel van externe expertise à € 
3.000,-- per schap. Een ander belangrijk punt is de notariële voorrecherche, omdat als de 
overeenkomsten gesloten zijn de notaris aan de slag moet. Onder het grote aantal percelen 
liggen vraagstukken en belangrijk is te zorgen voor regie op het aan de notaris aan te leveren 
product. Er is een offerte uitvraag gedaan bij 4 bureaus en binnenkort wordt gekeken met 
welke partij in gesprek wordt gegaan. De verwachting is dat dit in een schriftelijke ronde bij het 
AB aan de orde wordt gesteld om een partij zo snel mogelijk aan de slag te laten gaan en 
hiermee niet te wachten totdat besluitvorming in de reguliere najaarsvergadering heeft 
plaatsgevonden. 

Verder moeten ook de laatste bouwstenenafspraken nog worden vastgesteld. De verwachting 
is dat dit in de najaarsronde kan worden voorgelegd. Voor Groengebied Amstelland en Twiske 
Waterland ligt er nog een besluit voor om de zoneringskaart vast te stellen en behoeve van de 
erfpachtovereenkomsten. In het voorjaar van 2023 is het de bedoeling de overeenkomsten met 



Staatbosbeheer vast te stellen en daarna kan de notaris aan de slag. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis te nemen van de stand van zaken en voornaamste actiepunten nog uit te 

werken bouwstenen;
2. Kennis te nemen van de stand van zaken financieringsvoorstel t.b.v. notariële 

voorrecherche, inhuur expertise staatssteun-proof onderbouwing en juridische 
check;

3. In te stemmen met de besteding van maximaal € 3.000,-- (incl. btw) aan extra 
benodigde bedrijfsmiddelen voor het inschakelen van juridische expertise bij het 
uitwerken van de (concept)erfpachtcontracten en de benodigde onderbouwing 
voor de beperkte canon vergoeding en deze kosten ten laste te brengen van de 
programmabegroting 2022, BBV taakveld Fysieke bedrijfsinfrastructuur. 

4. In te stemmen met de zoneringskaarten en benamingen voor Spaarnwoude. 
5. Kennis te nemen van de bijgestelde planning voorbereiding en realisatie nieuwe 

erfpachtcontracten Staatsbosbeheer; 
6. Kennis te nemen van de beoogde besluitvorming in Q3 ten behoeve van de 

notariële voorrecherche en juridische check op de concept-
erfpachtovereenkomsten. 

Er wordt een korte pauze gehouden. 

7. MEERJARENBEHEER – geen agendapunten.

8. ORGANISATIE (WAARONDER SCHAPSOVERSTIJGENDE ZAKEN)
8 A. MEDEDELING VOORTGANG WGR-WERKGROEP (UIT VZO)

Het algemeen bestuur neemt kennis van 
▪ De inrichting van een ambtelijke werkgroep WGR.
▪ De uitbreiding van de werkgroep WGR met de onderwerpen mandaatregeling en 

Algemene Verordening. 
▪ De samenvoeging van de werkgroep WGR met de werkgroep WOO.
▪ De planning dat niet eerder dan in de derde vergaderronde voorstellen vanuit de 

werkgroep aan de recreatieschappen (na voorzittersoverleg 7 september) ter 
besluitvorming kunnen worden voorgelegd. 

▪ De mededeling aan het ministerie van Binnenlandse Zaken (en de provincie Noord-
Holland voor het recreatieschap Geestmerambacht) dat de aanpassing van de 
deelnemers aan de gemeenschappelijke regeling gelijktijdig met de totale wijziging 
van de regeling zal plaatsvinden en voor alle vijf recreatieschappen tegelijkertijd ter 
vaststelling aan de gemeenteraden en provinciale staten wordt voorgelegd. 

▪ Het afwijken van de regietafel Noord-Holland Noord voor de recreatieschappen 
Alkmaarder en Uitgeestermeer en Geestmerambacht die aangesloten blijven op het 
gezamenlijk traject met de andere recreatieschappen. 

8 B. MEDEDELING HANDHAVING (UIT VZO) (INZET BOSWACHTER)

Het algemeen bestuur neemt kennis van het jaarplan boswachters toezicht 2022, welke 
in het voorzittersoverleg d.d. 18 mei 2022 is besproken en hierbij is doorgezet naar de 
eerstvolgende bestuursrondes van de recreatieschappen. 

9. PLANNING & CONTROL
9 A. NOTA VAN BEANTWOORDING ZIENSWIJZE JAARSTUKKEN 

De voorzitter zegt dat er zienswijzen zijn ingediend. De gemeente Haarlem heeft een 
zienswijze ingediend over de financiële reserves. De gemeente Haarlemmermeer heeft een 
zienswijze ingediend met drie punten. De heer Diepstraten vult aan dat de gemeente Velsen 
geen inhoudelijke zienswijze heeft ingediend, maar dat er nog een brief komt m.b.t. een 
positieve zienswijze. De heer Türkkol licht toe dat de gemeente Amsterdam door 



bestuurswisselingen iets te weinig tijd had voor een reactie, maar uiteindelijk waren er geen 
opmerkingen. De voorzitter licht toe dat dit voor vorige week maandag op de agenda van 
Provinciale Staten stond, maar dat het vanwege het stikstofdebat is uitgesteld tot a.s. 
maandag. De verwachting is dat het geen hamerstuk is, maar dit heeft waarschijnlijk 
betrekking op Twiske Waterland. 
 
Op zich kunnen de bestuurders besluiten over de jaarstukken, maar de voorzitter kan nu niet 
vóór stemmen en stelt daarom voor hiermee te wachten tot na maandag. Mochten de Staten 
nog een zienswijze willen indienen, dan zal zij aangeven dat andere partijen in het AB al 
hebben aangegeven akkoord te zijn. Wat Haarlemmermeer betreft is een opmerking gemaakt 
over verkenning van een andere begrotingsstructuur, maar dit staat later ook op de agenda. 
Verder is er een opmerking gemaakt over de continuïteit van dienstverlening door RNH en dit 
trekt de voorzitter zich aan als provincie. 

De heer Diepstraten merkt op dat de voorganger van de heer Türkkol vaak opmerkingen heeft 
gemaakt over de begrotingsstructuur etc. en het is goed om dat ook te memoreren. 

Mevrouw Bos Eyssen stelt voor om na de behandeling in Provinciale Staten van a.s. maandag 
even met het DB af te stemmen hoe een en ander in de Nota van Beantwoording kan worden 
opgenomen. 

Het algemeen bestuur besluit onder voorbehoud van besluitvorming Provinciale Staten 
op maandag 11 juli 2022:

1. Kennis te nemen van de (concept-)zienswijzen van de participanten;
2. In te stemmen met de reactie op de zienswijzen van participanten;
3. In te stemmen met het versturen van een brief naar de griffies met het 

totaaloverzicht zienswijzen en reacties en de definitieve stukken (nadat de 
definitieve zienswijzen ontvangen zijn). 

9 B. VOORSTEL JAARREKENING 

De voorzitter licht toe dat Provinciale Staten hier maandag 11 juli a.s. nog een besluit over 
moet nemen. 

Het algemeen bestuur besluit onder voorbehoud van besluitvorming Provinciale Staten 
op maandag 11 juli 2022 de jaarrekening Spaarnwoude Park 2021 vast te stellen. 

9 C. VOORSTEL BEGROTINGSWIJZIGING 

De voorzitter licht toe dat Provinciale Staten hier maandag 11 juli a.s. nog een besluit over 
moet nemen.  

Het algemeen bestuur besluit onder voorbehoud van besluitvorming Provinciale Staten 
op maandag 11 juli 2022

1. In te stemmen met de begrotingswijziging 2022. 
2. Kennis te nemen van de overzichten groot onderhoud en vervangingen (GO/VV) 

programma 2 beheer en onderhoud. 

9 D. VOORSTEL PROGRAMMABEGROTING 

De voorzitter licht toe dat Provinciale Staten hier maandag 11 juli a.s. nog een besluit over 
moet nemen
Het algemeen bestuur besluit onder voorbehoud van besluitvorming Provinciale Staten 
op maandag 11 juli 2022:

1. Kennis te nemen van de gewijzigde indexatiecijfer van 5,17%, aangezien in de 
kadernota 2023 gerekend is met een indexatiecijfer van 2,7%. 

2. In te stemmen met de programmabegroting Spaarnwoude 2023.
3. In te stemmen het algemeen bestuur te adviseren RNH opdracht te geven voor 

de geoffreerde inzet en het uitvoeren van de inspanningen die in de 
programmabegroting 2023 zijn opgenomen, conform de raamovereenkomst. 



9 E. VOORSTEL VERKENNING VEREENVOUDIGING BEGROTINGSSTRUCTUUR 

De voorzitter merkt op dat mevrouw Sedee vanuit Haarlemmermeer hier een sterke visie op 
heeft, maar niet aanwezig is en dat ook de gemeente Amsterdam hier altijd opmerkingen over 
had. Afgesproken wordt daarom dit punt door te schuiven naar een bespreking dit najaar. 
Voorstel is dan te verkennen wat dit behelst en hiervoor een BOT overleg te organiseren met 
het AB, waarin ook wat financiële vraagstukken besproken kunnen worden. 

De heer Berkhout kan zich voorstellen dit in een BOT overleg te bespreken. Er is nog een 
ander probleem dat moet worden opgelost, omdat als dit stapje wordt gezet dat het van belang 
is dat goed aan de raden en Staten kan worden uitgelegd wat de vraag voor de komende jaren 
is. Van belang is daarom eerst het gesprek te voeren over wat de doelstellingen zijn, wat men 
met elkaar wil realiseren en of dit in de begroting past. Geconcludeerd wordt dat het de 
bedoeling is om eind september 2022 een BOT-overleg te organiseren. De voorzitter vult aan 
dat er ook aandacht moet zijn voor ambities m.b.t. Nationaal Park en dat daar ook financiën 
voor nodig zijn. Voor de provincie wordt dan ook vóór de verkiezingen duidelijk wat er 
eventueel extra aan budget nodig is. 

De heer Berkhout roept op tevoren een voorstel voor het BOT-overleg toe te sturen om te 
zorgen dat hier het goede gesprek over wordt gevoerd. Afgesproken wordt dat de heer 
Berkhout hier als bestuurlijk trekker (vastgesteld bij agendapunt ) bij betrokken wordt. 

Het algemeen bestuur besluit nog geen besluit te nemen over dit punt, maar hiereerst in 
een BOT-overleg eind september 2022 aandacht aan te besteden en in de 
najaarsvergadering wordt dan een besluit genomen. 

10. HAMERSTUKKEN
10A UIT VOORZITTERSOVERLEG; DRUKTEMONITOR EN DRAAGKRACHT MRA 

Het algemeen bestuur neemt kennis van 
▪ Dat de bijgevoegde bijlagen 

o Memo stand van zaken bestemmingsmanagement PNH;
o Memo ontwikkelperspectief R&T; en 
o Ontwikkelperspectief Recreatie en Toerisme MRA 

zijn besproken tijdens het voorzittersoverleg d.d. 18 mei 2022; 

▪ Dat in het voorzittersoverleg is gesteld dat de relatie tussen de groeiende 
behoefte aan mogelijkheden voor recreatie/toerisme en natuur verder 
besproken moet worden met/tussen de recreatieschappen en de 
provincie;

▪ Dat de provincie samen met het Bestuursbureau Recreatieschappen een 
voorstel zal doen om dit met alle recreatieschappen tegelijk te bespreken, 
in aanwezigheid van gedeputeerde mevrouw Rommel. 

 

10B MEDEDELING ROUTENETWERKEN IN NOORD-HOLLAND INFOGRAPHIC 2021 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de infographic 2021 van routenetwerken in 
Noord-Holland met informatie over wandelen, fietsen, varen en Toeristische Overstap 
Punten (TOP’s). 



11 BESTUURSMEDEDELING VOOR RADEN EN STATEN NA AB VERGADERING

11A MEDEDELING ONDERWERPEN BESTUURSMEDEDELING 

Afgesproken wordt de tekst over “verkenning vereenvoudiging begrotingsstructuur” eruit te 
halen en daarvoor iets over “stroom” in de plaats op te nemen. Daarnaast wordt er na de 
vergadering een foto gemaakt van het nieuwe bestuur die hierin wordt geplaatst. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de mededeling onderwerpen en besluit hier een 
aanpassing in aan te laten brengen. 

11B. INFOGRAPHIC ORGANISATIE SCHAPPEN, RNH EN BESTUURSBUREAU

Het algemeen bestuur neemt kennis van de infographic organisatie schappen, RNH en 
Bestuursbureau. 

12. RONDVRAAG, WAT VERDER TER TAFEL KOMT EN ACTUALITEITEN
 

12A. KWARTAALRAPPORTAGE SCHAP IN DE MEDIA Q2 2022 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de kwartaalrapportage in de media Q2 2022.

12B BESTUURLIJK TREKKER T.B.V. VOORBEREIDEN WERKBEZOEK EN BENEN-OP-TAFEL 
OVERLEG

Het algemeen bestuur besluit de heer Berkhout, wethouder gemeente Haarlem, als 
bestuurlijk trekker te benoemen. 

RONDVRAAG 

De heer Diepstraten wijst erop dat er op of rond 17 augustus a.s. een relatie-dag van de 
organisatoren van de festivals in Spaarnwoude plaatsvindt en zegt dat ook het AB – naast 
wethouders van de gemeente Velsen – hier van harte welkom is. Dit geeft een goed beeld achter 
de schermen en deze editie vindt voor het eerst ook een optreden plaats. Het is vooral een 
gezellige bijeenkomst. Via het Bestuursbureau wordt de uitnodiging nog aan het AB toegestuurd. 

De voorzitter licht toe dat de provincie in het kader van de verkoop van de aandelen nu in gesprek 
is met de Ondernemingsraad en RNH om te komen tot voorwaarden voor de verkoop. Dit is een 
zorgvuldig proces en vervolgens wordt dit in een besloten vergadering met het AB besproken. 

13. SLUITING
De voorzitter sluit de vergadering om 10.55 uur. 


